
Overzicht schriftelijke beantwoording van vragen die tijdens de 

Begrotingsmarkt d.d. 14 juni 2018 zijn gesteld 

Lokaal Alternatief – afsluiting/toegang parkeerplaats bij tankstation Q8 Ooststingel  
 
1. Vraag:  

De eigenaar van het tankstation zou voornemens zijn / plannen hebben om de 
parkeerplaats te kopen. Is dit nog actueel of aan de orde? 
Antwoord d.d. 15 juni 2018: 
Op dit moment is er geen informatie beschikbaar over het willen kopen dan wel verdere 
planvorming vanuit de huidige eigenaar van het tankstation. Bij interesse zou hij verder 
contact op nemen met de gemeente Duiven en daar is tot op heden geen sprake van.  
 

2. Vraag: 
Is er overleg geweest met de huidige parkeerders op deze plaats en zijn zij het eens met 
de voorgestelde maatregel? 
Antwoord d.d. 15 juni 2018: 
Er is overleg geweest en men is het eens met de voorgestelde maatregel.  
 

3. Vraag:  
Is voor deze maatregel een pasje nodig, en moeten zij daarvoor betalen? 
Antwoord d.d. 15 juni 2018: 
De toegang werkt door middel van kentekenherkenning. Indien deze maatregel kan 
worden uitgevoerd worden kentekens van lokale chauffeurs ingevoerd en op basis van 
dat kenteken kunnen ze toegang krijgen. Om een exploitatie te bekostigen wordt in het 
voorstel een bedrag van € 50,- euro per maand gevraagd per chauffeur om toegang te 
verkrijgen. Dit voorstel is echter een politieke keuze om dit wel of niet in te voeren.  
 

4.    Vraag: 
 Wanneer en op welke wijze is er contact geweest met de Duivense chauffeurs die 

gebruik van gaan maken van het parkeerterrein bij Q8? 
 Antwoord d.d. 20 juni 2018 (n.a.v. politieke avond d.d. 19 juni 2018): 

Er is al in een eerder stadium contact geweest met een aantal chauffeurs. Deze namen 
en telefoonnummers waren al bekend. Naar aanleiding van meldingen over fout 
geparkeerde vrachtwagens in de gemeente hebben wij op 14 maart jl. een artikel in de 
Duivenpost geplaatst met daarin het verzoek aan (bekenden van) lokale chauffeurs om 
contact met ons op te nemen in verband met het wijzigen van de voorwaarden aan de 
Oostsingel. Hierop hebben deels dezelfde chauffeurs gereageerd dan wel zijn er nog 
een paar aanmeldingen bij gekomen. 
 

Groen Links –  auditieve functie op de gemeentelijke toptakenwebsite? 
 
Vraag:  
Komt er een auditieve functie op de gemeentelijke toptakenwebsite?  C.q. kunnen mensen 
hun vraag inspreken? 
 
Antwoord d.d. 15 juni 2018: 
We hebben afgelopen jaar een onderzoek gedaan naar de gebruiksvriendelijkheid van onze 
website. Daar is een aantal aandachtspunten uitgekomen, zoals verbetering van de 
vindbaarheid van informatie (zoekfunctie, weergave van informatie) en structuur/vormgeving 
van de website. Ook heb ik afgelopen jaar contact gehad met de WMO-raad over de 
toegankelijkheid van de website. Naar aanleiding daarvan is content t.b.v. die doelgroep 
herschikt, aangepast en toegevoegd. 



Er is inmiddels een concreet verbeterplan opgesteld tbv verbetering van content en structuur 
van de website.  
 
Wij vinden het belangrijk dat onze website voor eenieder toegankelijk is (binnen de 
mogelijkheden die daartoe bestaan). Daar waar informatie niet of niet voldoende 
duidelijk/toegankelijk binnen de website kan worden ontsloten, zorgen we dat klanten de 
informatie eenvoudig op andere wijze kunnen verkrijgen. 
 
Wij zijn op dit moment vanuit de Liemerse webredactie bezig met het opstellen van een soort 
checklist om te voldoen aan het Besluit Digitale Toegankelijkheid, met criteria om de digitale 
toegankelijkheid van onze website te verbeteren. Een van de onderdelen daarin is een 
onderzoek naar de behoefte aan en mogelijkheden voor een voorleesfunctie binnen de 
website. Vooralsnog reikt dit niet zo ver dat we ook de mogelijkheid voor spraakopdrachten 
daarin meenemen.  
We realiseren ons dat dit een opkomende trend is, maar zien hier voor de gemeentelijke 
website nog onvoldoende vraag naar. Nog buiten het feit dat de implementatie daarvan niet 
eenvoudig is. 
Mocht daartoe vanuit het Besluit Digitale Toegankelijk aanleiding bestaan of anderszins de 
vraag daarnaar groeien, dan zullen we dat alsnog mee gaan nemen bij de doorontwikkeling. 
 
Lokaal Alternatief - Afstand tot de arbeidsmarkt 

Openstaande vraag n.a.v. de begrotingsmarkt: 
 In de huidige voorjaarsnota is een verwachte ontwikkeling van de kosten tot 2020 
opgenomen. Hoe zit dit voor de jaren 2021 en 2022?  
 
Antwoord: 
Voor de jaren 2021 en 2022 zijn de verwachte ontwikkelingen budgettair neutraal 
opgenomen om een tweetal reden: 

 Mogelijke bijstelling budgetten in verband met de landelijke verdeelsystematiek; 

 De evaluatie vindt eind 2019 plaats en zal zicht geven over de ontwikkelingen tot dan 
en de voortzetting na 2021. 

 

 

 


